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ZAPISNIK 
 

sa 4. sjednice Odbora za proračun i financije Istarske županije održane dana 11. srpnja 
2022. godine s početkom u 10,00 sati putem online – video konferencije. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednik Odbora Valter Drandić, te članovi Ilirjana 
Croata Medur, Marija Kadoić – Balaško, Robert Velenik, Fedor Kompas, Vill Rosanda. 
 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Patricia Percan – pročelnica Upravnog odjela za 

obrazovanje, sport i tehničku kulturu, Davorka Maras Tkačuk –  službenica koja privremeno 

obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, dr.sc. Ezio Pinzan 

– pročelnik, Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodno 

gospodarstvo Istarske županije, Melita Ferenčić – pomoćnica pročelnice Stručne službe 

Istarske županije, te ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije Robi Zgrablić. 

 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Valter Drandić te predlaže dopunu dnevnog reda s 
točkom – Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju potreba izgradnje i 
opremanja nove školske zgrade Talijanske osnovne škole – Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova. Slijedom navedenog, predlaže sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 

adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju 

i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

2. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 

3. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za 2021. godinu 

4. Zaključak o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe izgradnje i opremanja 

nove školske zgrade Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad 

– Cittanova 

5. Razno 

 

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 



                                                             
 

 
 

Ad-1. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze 

za adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za 

ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 

Davorka Maras Tkačuk obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako je temelj za sporazum pismo 

namjere i koji su potpisali gradovi i općine u Istarskoj županiji, osim općine Višnjan s kojom 

Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno pregovara jer 

nisu prihvatili sukcesivni način. Nadalje, osnovni cilj je osigurati adekvatne uvjete za pružanje 

usluga zdravstvene zaštite s prvenstvenim ciljem zadovoljavanja potreba djece rođene s 

neurorizicima i njihovih obitelji s područja cijele Istarske županije. 

Procijenjena vrijednost investicije je za sada 11.000.000,00 kn. Napominje da cijene na tržištu 
rastu, pa će se konačni iznos utvrditi nakon provede svih postupaka nabave i trenutno se slažu  
troškovnici. Istarska županija daje suglasnost da se bolnica zaduži za 11 milijuna kuna, a 
otplata će ići od 2022 do završno s 2034. godinom s jednom godinom moratorija. Zdravstvene 
usluge očekujemo da će se  realizirati u suradnji s HZZO-om temeljem Ugovora kako bi bile 
besplatne za pacijente. Naglašava kako će biti pružena nova zdravstvena usluga u Istarskoj 
županiji te djeca i roditelji neće morati odlaziti u druge županije na pregled. 
 
Ilirjana Croata Medur ističe kako je u sporazumu navedena procijenjena vrijednost, a na kraju 
će se vidjeti koliko će iznositi. Postavlja pitanje da li se za vrijeme  moratorija plaćaju kamate 
ili će biti pripojene na kraju otplate. 

 
Davorka Maras Tkačuk odgovara da je planirana 2023. godina za moratorij, navodi kako je to 
procjena bolnice. Što se tiče moratorija, znati će kada bude gotov postupak ugovaranja s 
bankom koja ponudi najpovoljnije uvjete. Nakon odabira banke, suglasnost će opet dati 
Skupština Istarske županije. 
 
Marija Kadoić Balaško navodi kako se u vrijeme moratorija u principu plaća kamata. 
 
Valter Drandić konstatira da se nakon Zaključka kojeg Skupština usvoji provodi postupak 
nabave kredita.  
 
Davorka Maras Tkačuk odgovara potvrdno i navodi da onda Skupština, nakon provedenog 
postupka, donosi odluku o odabiru banke.  
 
 
Odbor za financije i proračun JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze 

za adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 

rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 

razmatranje i usvajanje. 

 

 



                                                             
 

Ad-2.  

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 

 

Robi Zgrablić - ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije obrazlaže predmetnu 

točku. Ističe kako su Prve izmjene i dopune Financijskog plana napravljene su zbog  

prenesenog viška i z 2021. godine u iznosu od 7.754.019 kuna, da ih možemo koristiti u 2022. 

godini. Planiran je novi prihodi od imovine, naknada za ceste  u iznosu od 78.455.000 kn, što 

je povećanje u odnosu na plan. Zbog dobre turističke sezone, prihodi su se povećali. 

Višak iz prošle godine i cca 2 milijuna kuna više od imovine raspoređeni su u rashode, za 

izvanredno održavanje cesta. Zbog velikog povećanja realizirati će se neki poslovi ranije od 

planiranog. Povećanje cijena, po okvirnom sporazumu za redovno održavanje je 15 do 20%, 

ali se planira još dodatnih 1,4 milijuna kuna da bi se zadržao standard u odnosu na prošle 

godine. 

Ističe kako se sol za održavanje županijskih i lokalnih cesta ne nabavlja više preko Hrvatskih 
cesta već će se nabavljati kroz redovito održavanje preko izvođača. Ističe kako imaju 
ugovorene cijene ali ne i količine. 

Smanjili smo povrat naknada za ceste jer smo procijenili da će biti dovoljno 400.000,00 kuna. 

 

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu te se ista 

upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-3.  

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i   

agroturizma Istre za 2021. godinu 

 

Dr.sc. Ezio Pinzan obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je prije 27 godina osnovan  
Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre. Danas je on jedan konto u proračunu 
Istarske županije, ne posluje samostalno nego u sklopu našeg proračuna. Priljevi su redoviti 
i sastoje se u najvećem dijelu iz proračuna Istarske županije, dijela kojeg Istarska županija 
ubire od zakupa državnog poljoprivrednog zemljišta, te općina i gradova koji sukladno 
mogućnostima uplaćuju u fond, te Lovačkog saveza Istarske županije. Na taj način je 
prikupljena imovina u tih 27 godina u iznosu od 52 milijuna kn ili nešto više od 7 milijuna 
Eura. 

Navodi kako su u svim ovim godinama održane 84 sjednice i odobreno je 1182 zajma 
ukupne vrijednosti 249 milijuna kuna. U 2021. godini su održane dvije sjednice Upravnog 
odbora i odobreno je 34 zajma,  ukupne vrijednosti od 22.275.000,00 kn. Ističe kako su 
krediti većinom bili odobreni za obnovu strojnog parka, prateće poljoprivredne mehanizacije, 
6,5 milijuna kuna, nakon toga za podizanje dugotrajnih nasada i preradu proizvoda iz 
dugotrajnih nasada, 4,3 milijuna kuna, za ekološku poljoprivredu i preradu ekoloških 
proizvoda smo odobrili iznos od 3 milijuna kn te za agro turističku djelatnost 4,33 milijuna kn. 



                                                             
 

Nažalost najmanje smo odobrili za stočarstvo, bila su samo dva zajma od 1,7 milijuna kn. 

Naglašava kako je 14 zajmova bilo predfinanciranje projekata koji su poljoprivrednici ostvarili 
iz programa ruralnog razvoja, tako da je ukupno 13.155.000,00 kn ostvareno iz 
predfinanciranja, što znači da nije bilo tog predfinanciranja ne bi poljoprivrednici bili u 
mogućnosti iskoristiti bespovratna sredstva koja su se kretala od 50 do 70%.  

Što se tiče otežanih naplata plasmana, trenutno se naplaćuju sredstva prisilne naplate u 
iznosu  od  6,8 milijuna kn. Za zatezne kamate i troškove uprihodovali  smo 5,38 milijuna 
kuna što uvelike pokriva same troškove prisilne naplate. 

 

  

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 

razmatranje i usvajanje. 

 

Ad-4.  

Zaključak o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe izgradnje i opremanja 
nove školske zgrade Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, Novigrad – 
Cittanova 

 

Patricia Percan ističe kako se zahvaljuje što je dodatno uvrštena 4. točka Dnevnog reda, 
materijali su dostavljeni izvan roka jer su stigli kasno od strane Talijanske unije. Navodi kako 
je Talijanske osnovna škola u Novigradu zadnja od preostalih školskih ustanova koja ne 
djeluje u svom prostoru. Ističe kako talijanska osnovna škola koristi prostore hrvatske 
osnovne škole „Rivarela“  Novigrad i kako su zbog malog prostora obje dvije škole zakinute 
za rad. Uspostavila se suradnja s Talijanskom unijom i gradom Novigradom, te pristupilo 
izradi potrebne dokumentacije. Predlaže se sporazum o sufinanciranju izgradnje i opremanja 
objekta. Troškovnik je u vrijednosti od 20 milijuna kn od čega grad Novigrad osigurava  
milijun kuna, Talijanska unija 1,4 milijuna Eura, a preostali trošak snosila bi Istarska županija 
u iznosu od 8,5 milijuna kn 

 

Melita Ferenčić upozorava kako su vijećnici Skupštine Istarske županije dobili sporazum o 
sufinanciranju bez predstavnika Talijanske unije u članku 5. sporazuma pa moli pročelnicu da 
dopuni članak. 

Patricia Percan odgovara kako će predstavnik Talijanske unije biti Marin Corva, a potpisnici 
sporazuma predsjednik Marin Corva i predsjednikTalijanske unije Maurizio Tremul. Moli 
članove Odbora da uvaže tu izmjenu. 

 

Odbor za financije i proračun, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Zaključak o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe izgradnje i 
opremanja nove školske zgrade Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana, 



                                                             
 

Novigrad – Cittanova s time da se u članku 5. kao predstavnik Talijanske unije doda Marin 
Corva, a kao potpisnici Sporazuma Mauricio Tremul i Marin Corva, te se isti upućuje, s 
navedenom izmjenom, Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

 

Ad-5.  

Razno 

 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
Završeno u 10:21 sati. 
 
Zapisnik vodila: 
Elvija Čeh Paćelat 

          Predsjednik: 
          Valter Drandić 

 

 

 

 

 


